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Protokół Nr: RM.0002.7.2023.JP 

 

Nazwa sesji:  LXVI sesja Rady Miejskiej w Hrubieszowie  

Data sesji:  19.06.2023 

Numer sesji:  RM.0002.7.2023.JP 

Miejsce w którym odbyła się sesja:  sala konferencyjna Miejskiej Biblioteki Publicznej  

- Hrubieszowskiego Centrum Dziedzictwa, ul.  

3 Maja 10      

Godzina rozpoczęcia:  14:00 

Godzina zakończenia:  14:39 

 

Lista radnych obecnych na sesji: 

1. Wiesław Bańka 

2. Leszek Tarnawski 

3. Artur Danilczuk 

4. Danuta Kowalska 

5. Barbara Wierzchowska 

6. Jan Szulakiewicz 

7. Marian Cisło 

8. Józef Bojarczuk 

9. Leszek Kryszczuk 

10. Andrzej Guz 

11. Anna Naja 

12. Czesława Nowak 

Oprócz radnych na sesji obecni byli: Zastępca Burmistrza Paweł Wojciechowski, 

Sekretarz Miasta Monika Podolak, Skarbnik Miasta Marta Woźnica, radca prawny Mariola 

Sadowska, Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego Marta Szopa, 

Naczelnik Wydziału Oświaty i Kultury Radosław Dąbrowski, Naczelnik Wydziału Inwestycji 

i Rozwoju Przemysław Podskarbi, Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 1 Edyta Kucharska. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 3 Marzanna Bednarczuk, Dyrektor Kreatywnego Centrum 

Edukacji i Współpracy Gospodarczej Justyna Krawczyk-Stadnik, Kierownik Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej Aldona Malińska-Margol, Kierownik Miejskiej Służby 

Drogowej Mariusz Biront, Zastępca Dyrektora Hrubieszowskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 
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Sylwia Plakut, Kierownik Krytej Pływalni „Fala” Artur Kern, inspektor ds. obsługi Rady 

Miejskiej i jednostek pomocniczych Janusz Policha, Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 1 

„Pobereżany” Bogdan Patkowski, Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 4 „Śródmieście” 

Sławomir Kędziera i Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 6 „Żeromskiego” Zdzisław Szczęk.  

 Lista przerw w trakcie obrad: 

Czas rozpoczęcia Czas zakończenia 

14:32:43 14:34:23 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

Otwarcia LXVI sesji Rady Miejskiej w Hrubieszowie dokonała Przewodniczący Rady 

Miejskiej A. Naja, która na podstawie listy obecności (w załączeniu) stwierdziła 

prawomocność obrad oraz powitała zebranych i oglądających obrady przez internet. 

Poprosiła również zabierających głos o używanie mikrofonów lub podchodzenie do 

mównicy, o przestrzeganie przepisów RODO oraz o wyłączenie telefonów. 

2. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący A. Naja poinformowała, że sesja została zwołana na wniosek 

Burmistrza Miasta na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym i zapytała 

wnioskodawcę czy wnosi o zmianę zaproponowanego porządku obrad.  

Zastępca Burmistrza P. Wojciechowski zgłosił wniosek o rozszerzenie 

zaproponowanego porządku obrad poprzez dodanie punktu: Rozpatrzenie projektu uchwały  

w sprawie przystąpienia Gminy Miejskiej Hrubieszów do realizacji projektu pn. „Polityka 

senioralna EFS+” w ramach Działania 8.5 Usługi społeczne Priorytet VIII Zwiększenie 

spójności społecznej programu Fundusze Europejskie dla Lubelskiego 2021-2027. 

Przewodniczący A. Naja przeprowadziła jawne głosowanie w którym wniosek został 

przyjęty jednogłośnie. 

Następnie przeprowadziła jawne głosowanie w sprawie przyjęcia zmienionego 

porządku obrad w którym został on przyjęty jednogłośnie.  

3. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały 

budżetowej na rok 2023 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik M. Woźnica. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 
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Osoby proszące o głos 

Anna Naja 

W dyskusji Przewodniczący A. Naja zapytała czy toczy się sprawa sądowa dotycząca 

kary umownej w stosunku do wykonawcy Krytej pływalni. 

Zastępca Burmistrza P. Wojciechowski odpowiedział, że naliczenie kary wynika  

z umowy zawartej z wykonawcą dodając, że miasto nie mogło dokonać wypłaty w związku  

z czym został złożony depozyt w wysokości 1 712 000 zł a wykonawca będzie mógł 

dochodzić swoich praw przed sądem.  

Skarbnik M. Woźnica uściśliła, że został złożony wniosek do sądu o możliwość 

złożenia depozytu.      

Wobec braku innych pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta przy 

jednym głosie wstrzymującym.   

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 11 91,67% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 1 8,33% 

 

Radny Oddany głos 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Jan Szulakiewicz Wstrzymuje się 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 
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4. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik M. Woźnica. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

Wobec braku pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta przy 

jednym głosie wstrzymującym.   

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 11 91,67% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 1 8,33% 

 

Radny Oddany głos 

Anna Naja Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Jan Szulakiewicz Wstrzymuje się 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia i realizacji 

Programu Hrubieszowska Karta Mieszkańca 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca Burmistrza  

P. Wojciechowski. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 
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Osoby proszące o głos 

Andrzej Guz 

W dyskusji radny A. Guz zapytał kto będzie operatorem Karty Mieszkańca. 

Zastępca Burmistrza P. Wojciechowski odpowiedział, że będzie nim Kreatywne 

Centrum Edukacji i Współpracy Gospodarczej dodając, że planowane jest zintegrowanie 

Karty Mieszkańca z Kartą Dużej Rodziny i Kartą Seniora.  

Wobec braku innych pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją 

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody Burmistrzowi 

Miasta Hrubieszowa na zawarcie kolejnej umowy najmu na czas oznaczony do 3 lat,   

z dotychczasowym najemcą 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca Burmistrza  

P. Wojciechowski. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

Wobec braku pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Danuta Kowalska Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania zespołu do 

zaopiniowania kandydatów na ławników 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił inspektor J. Policha. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Prawa i Administracji radny M. Cisło 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

Następnie przystąpiono do wyborów członków zespołu. 

Osoby proszące o głos 

Leszek Tarnawski 
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Radny L. Tarnawski zgłosił kandydaturę radnego L. Kryszczuka i radnego  

A. Danilczuka, którzy nie wyrazili zgody na kandydowanie.   

Przewodniczący A. Naja zgłosiła kandydaturę radnego L. Tarnawskiego i radnego  

A. Guza, którzy nie wyrazili zgody na kandydowanie.   

Przewodniczący A. Naja zgłosiła kandydaturę radnej C. Nowak, radnego M. Cisło 

oraz radnej B. Wierzchowskiej. Zgłoszeni wyrazili zgodę na kandydowanie. 

Radna B. Wierzchowska zgłosiła kandydaturę radnej D. Kowalskiej, która wyraziła 

zgodę na kandydowanie. 

Następnie Przewodniczący A. Naja przeprowadziła jawne głosowanie w sprawie 

wyboru członków zespołu do zaopiniowania kandydatów na ławników.  

Zgłoszeni radni, którzy wyrazili zgodę, zostali wybrani jednogłośnie w skład zespołu.  

Po głosowaniu  Przewodniczący A. Naja zarządziła przerwę w obradach w celu 

ukonstytuowania się zespołu.  

Po przerwie radny M. Cisło poinformował, że zespół ukonstytuował się w składzie: 

- M. Cisło - przewodniczący zespołu, 

- C. Nowak - zastępca przewodniczącego zespołu, 

- B. Wierzchowska - członek zespołu, 

- D. Kowalska - członek zespołu. 

Wobec braku pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta 

jednogłośnie (w głosowaniu udział wzięło 11 radnych). 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 11 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Marian Cisło Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Barbara Wierzchowska Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Anna Naja Jestem za 
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Jan Szulakiewicz Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Miejskiej 

Hrubieszów do realizacji projektu pn. „Polityka senioralna EFS+” w ramach Działania 

8.5 Usługi społeczne Priorytet VIII Zwiększenie spójności społecznej programu 

Fundusze Europejskie dla Lubelskiego 2021-2027 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca Burmistrza  

P. Wojciechowski. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

Wobec braku pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta 

jednogłośnie (w głosowaniu udział wzięło 11 radnych). 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 11 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Andrzej Guz Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Leszek Kryszczuk Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 
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Barbara Wierzchowska Jestem za 

9. Zamknięcie sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Naja zamknęła LXVI sesję o godz. 14:39. 

Materiał wideo z LXVI sesji dostępny jest na stronie internetowej Urzędu Miasta 

Hrubieszów. 

 

             Protokolant:                            Przewodniczący Rady Miejskiej 

             /-/ Janusz Policha                                                   /-/ Anna Naja 

Inspektor ds. obsługi Rady Miejskiej 

      i jednostek  pomocniczych 

 


